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Vragen van het lid Gesthuizen (SP)
aan de ministers van Economische
Zaken en van Financiën over
de kredietverstrekking aan
ondernemingen door de gemeente
Hengelo. (Ingezonden 14 januari
2009)

1
Wat is uw mening over het bericht
dat de gemeente Hengelo
zelf onder andere door
middel van herfinanciering en
overbruggingskrediet bedrijven die in
moeilijkheden komen gaat helpen?1

2
Is bij u bekend hoeveel gemeenten in
Nederland inmiddels zulke
initiatieven ontplooien? Is bij u
bekend om hoeveel mogelijk kapitaal
het zou gaan?

3
Acht u de gemeenten in staat om de
risico’s van herfinanciering dan wel
het bieden van overbruggingskrediet
goed in te schatten? Hoe groot zijn
volgens u de risico’s?

4
Is volgens u dit initiatief een gevolg
van het uitblijven van afdoende
ondersteuning en hulp voor het
bedrijfsleven door de centrale
overheid?

1 De Weekendkrant Twente, 9 januari 2009:
«Gemeente helpt bedrijven in moeilijkheden».

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken), mede
namens de minister van Financiën
(ontvangen 17 februari 2009)
Zie ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2008–2009, nr. 1460

1
Ik waardeer het dat gemeenten achter
hun bedrijven staan, zeker in deze
moeilijke tijden. De vraag of
kredietverlening door gemeente
Hengelo een goede aanpak is, dient
te worden getoetst door de
gemeenteraad. Daarnaast zal de
gemeente Hengelo zich richting
betrokken departementen moeten
verantwoorden over de inzet van
middelen die via specifieke
uitkeringen vanuit het Rijk
beschikbaar worden gesteld voor
sociaal-economisch beleid.
Uiteraard is het van belang dat door
de gemeenteraad dergelijke
maatregelen afgestemd worden op
de maatregelen zoals die door de
rijksoverheid zijn en worden
genomen.

2
Dat is mij niet bekend. De
economische crisis is aan de orde
geweest in het overhedenoverleg van
2 februari 2009, een bestuurlijk

overleg van een kabinetsdelegatie, de
VNG en het IPO.
Daarbij is afgesproken dat een
interbestuurlijke werkgroep (VNG,
IPO, Rijk) zich verder gaat
bezighouden met de inventarisatie en
de afstemming van concrete
maatregelen in het kader van de
kredietcrisis.

3
In algemene zin kan worden
opgemerkt dat aan
kredietverstrekking risico’s verbonden
zijn. Het is aan de gemeente om deze
risico’s in te schatten, indien de
gemeente kredieten verstrekt. Om
deze risico’s goed in te kunnen
schatten, is een vrij hoog niveau van
deskundigheid nodig. Als de
desbetreffende gemeenten over die
deskundigheid beschikken, kan het
risico beperkt zijn. Daarnaast dienen
de gemeenten binnen de nationale en
Europese wettelijke kaders te blijven.
Gemeenten zijn zich daar in het
algemeen voldoende van bewust.

4
Op het gebied van financiering is de
rijksoverheid juist zeer actief. Bij brief
van 16 januari 2009 (Kamerstuk
2008–2009, 31 371, nr. 88) heeft het
kabinet een aantal maatregelen
aangekondigd om het functioneren
van de kredietmarkt te ondersteunen:
onder andere de export
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kredietverzekeringsfaciliteit die
inmiddels al is uitgebreid, en de
groeifaciliteit, die in maart wordt
verruimd zodat de regeling ook
toegankelijk wordt voor kredieten tot
50 miljoen euro. Enkele maanden
daarvoor is de borgstellingsregeling
voor het MKB (BBMKB) fors
uitgebreid, en er vindt overleg plaats
met de banken over eventuele
praktische verbeteringen.
Verder hebben de staatssecretarissen
van Economische Zaken en Sociale
Zaken en Werkgelegenheid samen
vanaf januari de microkredieten
(leningen onder de € 35.000) een
forse impuls gegeven en is er nog
een garantieregeling voor
risicokapitaal voor het MKB die nog
voldoende budgettaire ruimte.
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